



**ANS – HALAL QUALITY
MANAGEMENT (HQM)**
OFFICIAL HALAL CERTIFICATION BODY
CERTIFICAT HALAL OFFICIEL
— OFFICIAL HALAL CERTIFICATE —
Integrity • Compliance • Excellence

N° CERTIFICAT / CERTIFICATE No.

HQM- 2026-01-7604



DATE D'ÉMISSION /
DATE OF ISSUE

28 / 12 / 2025



DATE DE VALIDITÉ /
VALID UNTIL

31 / 12 / 2026



STATUT / STATUS

VALIDE / VALID

Je soussigné, M. Najib KAJJOUY, déclare que la société :

nutriset

Adresse : Hameau du Bois Ricard - CS 80035 76770 Malaunay – France

Est instruite et habilitée à distribuer les laits thérapeutiques, *F75, F100 et Nutrihope fibre 800g*, fabriqués, Selon les exigences du rite islamique en la matière, par la société ;

Coopérative Isigny Sainte-Mère, 2 rue du Docteur Boutrois - 14230 ISIGNY-SUR-MER en France

Les productions halals ainsi que la traçabilité des mises en œuvre, sont vérifiées par la société Agronex Solutions.

أنا الموقع أدناه، مندوب شركة أجيرونيكس سوليوشن بفرنسا، أشهد أن شركة نيتريست بضواحي مدينة مالوني بفرنسا مؤهلة لتصنيع منتجات حلال طبقا لتعاليم الشريعة الإسلامية وتحت رقابة مسلمين راشدين ومؤهلين حسب متطلبات ومواصفات المنتجات الحلال

I undersigned, as a representative of Agronex Solutions, a Company based in France, certify that the factory

nutriset

Address : Hameau du Bois Ricard - CS 80035 76770 Malaunay – France

Distribute the “Halal” Therapeutic milk, *F75, F100 and Nutrihope fibre 800g*, manufactured according to the Islamic rules, by;
Coopérative Isigny Sainte-Mère, (2 rue du Docteur Boutrois - 14230 ISIGNY-SUR-MER in France).

Agronex Solutions helps the Nutriset Company to implement the systems required to produce and distribute the products according to the Halal Specifications.

Le présent certificat atteste que les produits mentionnés ci-dessus ont été évalués et contrôlés conformément au référentiel Halal Quality Management (HQM). Les matières premières, procédés de fabrication, mesures de traçabilité et dispositions de prévention des contaminations croisées ont été vérifiés et jugés conformes aux exigences halal applicables.

This certificate confirms that the above-mentioned products have been assessed and monitored in accordance with the 'Halal Quality Management (HQM) Certification Scheme. Raw materials, manufacturing processes, traceability measures and cross-contamination prevention procedures have been verified and found to comply with applicable halal requirements.

AUDITEUR / AUDITOR

Nom / Name : Najib KAJJOUY

Fonction / Position :
Directeur Certification &
Auditeur Principal HQM

Organisme / Body : ANS – HQM

Pays / Country : France

SIGNATURE

CACHET OFFICIEL / OFFICIAL SEAL



VÉRIFICATION DU CERTIFICAT



ANS – Halal Quality Management (HQM)



+33 7 46 05 53 96



contact@halal-quality-management.com



www.halal-quality-management.com

Ce certificat est la propriété d'ANS – HQM et doit être restitué sur demande.

This certificate is the property of ANS – HQM and must be returned upon request.